



## Referat

---

Dato: 18.02.20  
Sted: A334

Start: 17.00  
Slutt: 18.55

**Til:** Arbeidsutvalget  
Representanter med vara  
Kontrollkomité  
Valgkomité  
Velferdsutvalget

**Kopi til:** Viserektor  
Drift i Ålesund  
Studentorganisasjonene i Ålesund  
Studenttinget ved NTNU

**Referent:** Maria Therese Valderhaug  
**Ordstyrer:** Marcus Ilstad  
**Bisitter:** Nicolai Ilstad

**Til stede:** Sander Reitan  
Kubra Islek  
Emil E. Nilsen  
Christina S. Gundersen (sak 5/20)  
William Sander Kvalsund  
Hanne Bakkebø  
Amina Cemalovic  
Swapnil Kumar  
Einar Totland

**Forfall:** Elisabeth Sivertsen  
Silje Bogø  
Maria Furmyr  
Anders Magnusson

**Til stede på bakbenk:** Oskar Sunde      KK/Fadder  
Tom André Helvig      FUI/PTV  
Nicolai Ilstand      AU Studentparlamentet  
David Molina      AU Studentparlamentet

**Vedlegg:** Plantegninger studentbygg  
Vedtekter



## Referat

---

### Forkortelser:

**AU** – Arbeidsutvalget i Studentparlamentet  
**KK** – Kontrollkomitéen  
**FUI** – Forvaltningsutvalget for ingeniørutd.  
**PTV** – Programtillitsvalgt  
**ITV** – Instituttillitsvalgt  
**NSO** – Norsk studentorganisasjon

### Godkjenninger og orienteringer

Marcus ble godkjent som møteleder.

Orientering fra AU: Det er valgt tre delegater til landsmøtet til NSO, Marcus Ilstad, Markus Gaasholt og Tom André Helvig. Det er fortsatt ledig på varalisten hvis noen flere ønsker å melde seg.

### Sak 5/20 – Vedtektsendringer rundt ITV

Saksopplysning: Det står ingenting i vedtektene om at den instituttillitsvalgte som starter på høsten er hovedrepresentant, men det er dette som er praksis.

Spesifisert at oppmøteplikten er for å få attest i Studentparlamentet og at ITV uansett får attest fra instituttet de er ansatt hos.

Einar Totland kom til bordet etter at saken var presentert, men får stemmerett siden han allerede kjenner saken.

### Endringsforslag:

1: De to instituttillitsvalgte har samlet 75% oppmøteplikt for å motta attest som de står fritt for å fordele mellom seg. **8 stemmer for**

2: Den ITVen som velges inn på høsten er hovedrepresentant, men ITVene står likevel fritt til å velge hvem som skal være representant. **Enstemmig vedtatt**

3: Hver ITV får 25% hver gang de møter opp. Hvis begge ITV'ene møter opp på samme møte, så må de bestemme mellom seg hvem som får «Prosenten» sin.  
(Forutsett at det er 4 møter per semester).  
(Kommentar fra KK om at de ikke anbefaler dette) **Ingen stemmer for**

4: Hvis en ITV møter opp 50% av møtene, så vil hen motta attest. **7 stemmer for.**



## Referat

---

Kommentar fra KK om at Studentparlamentet har definert kravet for vedtektsendringer som absolutt 2/3 flertall. KK anbefaler at definisjonen endres siden absolutt flertall er definert som over halvparten av stemmeberettigede.

5: ITVene har mulighet til å utnevne en person fra sitt institutt dersom ingen av representantene kan møte. Den utnevnte vil da ha uttalerett og stemmerett.

**3 stemmer for, forslaget falt.**

6: Man bør bestrebe å skaffe en egnet representant for sitt institutt i de tilfeller ITV/vara ikke kan møte opp for å representere instituttet. Dette for å sikre uttalerett fra alle institutt.

Spesifisering:

Denne representanten skal ikke telles inn i % oppmøtt.

Representanten sikrer kun best mulig uttalerett (i potensielt saker som kan være viktige for institutt)

**2 stemmer for, forslaget falt.**

Saken i sin helhet enstemmig vedtatt. Christina Gundersen gikk fra bordet før neste sak.

Saken må stemmes over i neste møte på grunn av endringsforslag under møtet. AU vil da ta utgangspunkt i de endringsforslagene som fikk flertall.

### **Sak 6/20 – Plassbruk i nytt studentbygg**

Marcus presenterte saken og tok frem Mazemap og skissetegninger for visualisering. Saken ble åpnet for diskusjon, deretter kom det inn flere endringsforslag og man gikk til votering.

Studentparlamentet mener at:

NTNU må leie en seksjon av det nye studentbygget, og sette av plassen til undervisningsareal. **Enstemmig vedtatt.**

Nye areal skal erstatte gymsalen som undervisningsareal, og denne må tilbakeføres til studentstyrt idrettsareal. **Enstemmig vedtatt.**

Sammenkoblinga av det nye studentbygget og Lanterna skal ikke gå ut over læringsarealer som eksisterer i dag. **Enstemmig vedtatt.**

Endringsforslag:



## Referat

---

Studentparlamentet ønsker ikke gjennomgang andre steder enn i kjeller i Lanternen.

**7 stemmer for**

Tilleggspunkt:

Det skal ikke bygges gang igjennom L163. I stedet skal det bli gitt tilgang gjennom eksisterende dør ved etasjen b1. **6 stemmer for**

Det foreslås å lage et overbygg på utsiden (vekk fra hovedbygget) slik at man kan gå ut tørrskodd til labbygget fra det nye studentbygget istedenfor å bygge overgangen i 2. etg. **7 stemmer for**

Korridor bør gå igjennom 066 & 073 i Lanternens kjeller, eller som en smal korridor på venstre eller høyre side av disse rommene. Dette gir god kobling mellom fasiliteter for dusj/garderobe og treningssenter, og treffer på riktig etasje.

**2 stemmer for, forslaget falt.**

Planene om dusj og garderobe i nye studentbygg bør skrinlegges/avsluttes og man skal satse 100% på å bruke eksisterende garderober i Lanternen.

**1 stemme for, forslaget falt.**

**Saken i sin helhet enstemmig vedtatt.**

### Eventuelt

Fadder har mistet kontoret sitt og ønsker å bruke Beddingen 2 som fadderkontor i perioden 24. februar til 12. september. Presentasjon av saken vedlagt.

**Enstemmig vedtatt.**